

## **Test result on plasticisers of 16 Taiwan “Sheng Foong Brand” products**

Test results from the Government Laboratory today (12 August) reveals that among the 16 Taiwan "Sheng Foong Brand" products wholesaled by Han-Fang Chinese Medicine Company Limited (HF), five of them are found to contain plasticisers (see Table). At present, there is no evidence that the remaining 11 products contain plasticisers.

In fact, HF has already suspended trading and initiated recall of all 16 products voluntarily since August 2. HF has set up a hotline at 2388 5988 for related public enquiries.

The Department of Health will seek the Department of Justice's advice on possible legal actions on completion of investigation.

### **16 款台灣仙豐牌產品的塑化劑化驗結果**

政府化驗所的化驗結果今日（八月十二日）顯示，16 款由「漢方醫藥有限公司」（漢方）批發的台灣仙豐牌產品中有 5 款含塑化劑（見附表），其餘 11 款產品目前則未有證據顯示含塑化劑。

事實上，漢方自八月二日已自願停止銷售並從市面回收全部 16 款產品。漢方已設立熱線（2388 5988）供市民查詢。

當調查完成後，衛生署會就可能的檢控行動徵詢律政司意見。

**Table : Test result on plasticisers of "Sheng Foong Brand" products**

附表：仙豐牌產品的塑化劑化驗結果

<b>Product name</b> 產品名稱	<b>Registration/Record number</b> 註冊/登記編號	<b>Batch number</b> 批號	<b>Test results on plasticisers</b> 塑化劑化驗結果
GUEY JY SHUOH YUH JY MUU TANG 桂枝芍藥知母湯	HKNT-14354	E058KK1	DIBP: 1.5 ppm
TUO LII SHIAU DWU YIIN 托裏消毒飲	HKP-14358	E304JG1	DEHP: 1.3 ppm DBP: 2 ppm DIBP: 290 ppm
CHING SHUU YIH CHIH TANG 清暑益氣湯	HKP-14421	E169JP1	DBP: 24 ppm DIBP: 76 ppm
YUEN BIH JIA JWU TANG 越婢加朮湯	HKNT-14279	E178JP1	DIBP: 1.8 ppm
CHIANG HWO 羌活	Not applicable 不適用	S154JN1	DIBP: 18 ppm